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MÄLARHÖJDEN IK FOTBOLL – 4V – vår inriktning 
 

Vision 
Vår vision är att Mälarhöjden IK Fotboll skall vara en attraktiv och välskött förening 
med många aktiva och engagerade medlemmar. Vi önskar även förstärka samverkan 
och utbytet mellan olika lag och verksamheter inom Mälarhöjden IK Fotboll. Vi vill 
också att Ekbacken, Axelsbergs IP, och den kringliggande hälsoparken som planeras 
som en del av Projekt Axelsberg skall bli Mälarhöjden IK Fotbolls naturliga 
samlingsplats. Tillsammans skapar vi en samlingsplats för våra medlemmar, vilket 
bidrar till ökad klubbkänsla och fler engagerade medlemmar. 

 
Verksamhetsidé 
Vår verksamhetsidé är att erbjuda barn, ungdomar och vuxna en möjlighet att vara 
aktiva i Mälarhöjden IK Fotboll. Vi skall ha en stor barn- och ungdomsverksamhet 
och seniorlag på både dam- och herrsidan. Mälarhöjdens IK Fotboll vill erbjuda alla 
medlemmar en meningsfull fritid och gemenskap. Detta gäller oavsett om man 
spelar fotboll för att det är kul, om man vill satsa på en fotbollskarriär eller om man 
är aktiv i föreningen som tränare eller ledare. 
Genomförande av såväl vision som verksamhetsidé bygger på stort engagemang och 
ideellt arbete från våra medlemmar. 

 
Värdegrund 
Mälarhöjden IK Fotbolls värdegrund vilar på att alla kan spela fotboll och ha kul 



tillsammans. Så många som möjligt – genom hela livet. 
 

Fundamenten i värdegrunden är följande; 
 

• Kamratskap 
Vi tror på allas lika värde, kamratskap och respekt. I Mälarhöjden IK Fotboll vill vi att 
alla aktiva, ledare och tränare skall få möjlighet att vara delaktiga i gemenskapen i 
ett lag och att känna lagkänsla. 

 
• Glädje 

Vi vill att det skall vara roligt att spela fotboll - på träning, matcher, träningsläger 
och cuper. 

 
• Rent spel 

Vi verkar för ett sportsmannamässigt uppträdande både på och utanför 
fotbollsplanen. 

 
• Utveckling 

Vi vill att våra tränare skall vara välutbildade och erbjuder fortlöpande utbildning. 
Det bidrar till våra barn och ungdomars utveckling. Vi stöttar också de spelare och 
tränare som har höga ambitioner med sin fotboll. 

 
• Samverkan 

Vi vill ha en god samverkan med våra grannar i Mälarhöjden och kringliggande 
stadsdelar. Vi välkomnar medlemmar som kommer från närområden. Vi vill också 
samverka med andra organisationer, t ex fritids- och ungdomsgårdar, politiker, 
andra klubbar, föreningar, näringsliv m fl. 

 
• Kommunikation 

Vi vill verka för en öppen och transparent beslutsprocess inom Mälarhöjden IK 
Fotboll. Vi vill ha en öppen dialog både inom och utom föreningen där alla känner 
till Mälarhöjden IK Fotbolls vision, verksamhetsidé och värdegrund och att vi 
tillsammans formar vår framtid. 

 
Verksamhetsområden: 

• Mini 
• Barn 
• Ungdom 
• Fotbollskolorna 
• Parasport: All Stars, MIK Sound och MIK Sound Junior 
• Senior, Dam och Herr (tillsammans med Hägersten SK) 
• Gå-fotboll(vilande) 
• Projekt Axelsberg 
• Nationalstadion för synskadade 
• Future stars cup, futsal och ute 
• Spontanfotboll (vilande) 
• Parkour 



Ekonomi. 
 

• Rörelseresultatet för 2019 blev ett minus på 147 ksek. 
• Vi har fortsatt att arbeta med bokföringsbyrån Resolut ekonomi och all 

bokföring finns i systemet Fortnox.  

  
• Under året har vi fått bidrag från Stiftelser och Fonder. Dessa bidrag är sökta 

för och dedicerade till våra lag MIK Sound, MIK Sound Junior och MIK All Stars. 
De har varit föremål för revisionen och räknas in i den totala omsättningen 
men kostnader tas bara som rör de specifika lagen/projekten och överskottet 
kan inte användas generellt. 

 
• För all verksamhet har vi fått aktivitetsbidrag från Riksidrottsförbundet (sk 

LOK) och från Kommunen. 
• Vi har tagit fram en process för att söka bidrag från MIK Ungdomsfond. 

 
• Jaffar Mohammed Ritha har varit anställt som föreningskonsulent under året på 

heltid. 
• Michael Steinbock har under året arbetat heltid för MIK som klubbinstruktör 

och lagtränare. 
• Klas Fältström har under året arbetat ca 20 procent med utveckling av klubben, 

förutom uppgiften som ordförande. De 20 % är arvoderat och faktureras 
motsvarande en föreningskonsulents lön.  Klas är också kontaktperson för Jaffar. 

  
 
 

Styrelsen prioriteringar för 2019 (Verksamhetsplan 2019) 
 

1. Arbeta med MIK verksamhetsutveckling för att höja kvalitén och säkra processerna i allt 
vi gör 

2. Jobba vidare med innehållet i vår Programförklaringen, särskilt delen om Spelarutbildning. 
3. Arbeta med version 2 av Röd-vita tråden, där bl a anpassning till flickfotbollen ingår samt 

en klarare mall för nivå/ambition. 
4. Arbetat med strategiarbetet; ”Hur blir vi 2000 medlemmar”? 

 
1. Verksamhetsutvecklingen 
Styrelsen har under 2019 arbetat med följande gällande utvecklingen: 
 

• MHFF, under hösten beslutades att p03, 04 0ch 05 går över till MHFF. 04 och 05 går ihop med 
samma lag i HSK. 

• Kommunikation, vi har vidareutvecklat Laget.se och lagt upp en mängd dokument där. 
• Spelarutbildningsplanen, vi har tillsammans med ledarna arbetat fram hur vi vill utbildar 

spelarna i klubben, vilket har lett till två guider (5 spel och 7 spel) och ett tillägg till Rödvita 
tråden som kallas” Vägen i MIK”. 

• Diplomerad klubb, vi har under   
• Rekrytering; Vi har satt igång en rekryteringsplan som i första hand fokuserar på skolorna i 



området. Vi gör detta i samarbetet med Hägersten SK. 
• Föräldrarådet:   
• MIK som arbetsgivare: rutiner och uppföljning 
• Barnkonventionen, utdrag från Belastningsregistret, under hösten startade vi att ta in intyg 

från alla ledare i klubben. 
• Sponsorgruppen, har startat på nytt under året. 

 
 
 
2. Spelarutbildning  
Alla lag från 10 år har nu hjälp från en extern tränare som tillsammans med föräldratränare och 
ungdomstränare arbetar med lagen. Micke Steinbock har genomför fyra utbildningar för föräldrar och 
ungdomstränare under året. MIK Teknik och Spel för åldern 8-9 år kommer att startas igen under 
2020. 
  
 
3. Rödvita tråden 
Rödvita tråden kommer att uppdateras med de konklusioner som kom fram under arbetet med 
Spelarutbildningen och Vägen i MIK. 
 
4. Kritisk massa, 2000 medlemmar, MHFF 
 
Arbetet med MHFF, tillsamman med Hägersten SK fortsätter för att skapa en kritisk massa både för 
lagen och administration och utveckling av klubbarna. Under hösten var det mycket möte för att 
bestämma vilka lag som går över och hur det sker på bästa sätt. 
  

Sportsligt. 
 

MIK Ungdom 
 

• MIK Parasport; MIK Sound, MIK Sound Junior och MIK All Stars, har 
utvecklats och fått nya medlemmar under året. All Starts har startat 
ytterligare ett lag för de äldre spelarna. MIK Parasport fick under hösten 
S:t Julianpriset, som är Stockholms stads pris för att belöna arbete som 
görs för att inkludera människor med funktionsnedsättning i samhället. 

• Ökat antal grupper, under året vi startat 2015. Vi ligger 
totalt på ca 850 -900 barn o ungdomar. 

• MIK Fotbollskola. Vi genomförde tre skolor under sommaren   
• Med fotbollskolarna och de olika lagen är ca 40-50 ungdomar engagerade 

som tränare eller instruktörer på olika sätt. 

• Sportsliga framgångar; 
Det är roligt att vår strävan att höja kvalitén i hela klubben har gett en del sportsliga 
framgångar också.   

• P03 vann sin klass i ST cupen Futsal 
• P03 vann Roslagscupen 

• P05 vann Ersan cup 

• P06 vann Aroscupen 



• F04 deltog i Gothia cup 

• Flera andra fina insatser i diverse cuper. 
 

Övrigt. 
• Damerna i MIK blev under hösten klara för division 2. 

• Herrarna i MHFF tog sig upp igen till division 4. Ny tränare anställdes under 
hösten. 

• Projekt Axelsberg, vi har fört diskussion med Stockholm Vatten under året för att 
veta när bygget börjar och hur det kommer att påverka oss. 

• MIK har varit med och arrangerat två större cuper; Future stars cup i april och Futures stars 
Futsal i januari. 

• Peter Gerhardsson, förbundskapten för Damerna hälsade på våra F08 och 07 i september. 
 

Slutligen 
Vill styrelsen tacka alla som har varit involverade i Mälarhöjdens IK Fotboll för ett 
framgångsrikt 2019. Vi vill speciellt tack de som varit en stor del och lagt ner mycket tid på 
att föra upp MIK till en ny, bättre nivå. De föräldratränare som är med på planen är av 
största betydelse för att fåt till bra träningar. Vi vill också välkomna de nya barnen och 
deras föräldrar till MIK. 

 
 

Styrelsen gm 
 

Klas Fältström 
Ordförande 
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